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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 31 grudnia 2009r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  10.20.
Przewodniczył:  mgr Sławomir  Matuszewski  – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  13 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności  w załączeniu  – zał .  Nr 1).
Nieobecni  usprawiedliwieni :  radny Jerzy Antolak,  radny Józef  Kozłowski
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk – Wójt Gminy
2. mgr  Waldemar Szydlik  – Sekretarz  Gminy
3. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
4. Sołtys i  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lis ta  obecności  w załączeniu  – zał .  nr  2)

Podjęto uchwałę nr 167.

Ad pkt 1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – mgr  Sławomir  Matuszewski  dokonał
           otwarcia  XXXV-tej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

           Porządek XXXV-tej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie w/g
           następującego wyszczególnienia:
           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z  poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie Wójta z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.
           5.  Podjęcie uchwał  przez Radę Gminy

      -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2009 rok
  6.  Wolne wnioski i  zapytania .

           7.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt 3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych,  że zapoznał  s ię  z
           t reścią  XXXIV-go protokółu sesj i .  Protokół był  wyłożony do wglądu przy 
           l iście  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się
           z  jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował  o przyjęcie  protokółu z  XXXIV-
           tej  sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           XXXIV-tej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt 4.  Pan Wójt – między sesjami niewiele  się działo,  bo ubiegła  sesja była
           dwa tygodnie temu.  Prowadzony jest  remont  gminy,  ale  trochę potrwa, bo
           robiony jest  tylko  w weekendy.
           Mamy problem z dowozem dzieci,  bo zepsuł s ię autobus.  Musimy w przy-
           szłym roku pomyśleć  o zakupie autobusu.  Kupimy taki  mniejszy na 25 
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            osób.  
           Odbyło  się  spotkanie  w Związku Gmin „Czyste  Środowisko” na temat  wy-
           wozu śmieci.  PUK będzie  schodził  z  ceny.  Nie po to  budowaliśmy swój  
           zakład,  żeby przerabiać śmieci  z Olsztyna.  Niech nawet jako samorząd
           dołożymy do śmieci,  to  dołożymy do swoich mieszkańców.
           Radny Wojciech Kała – ale,  żeby później  Związek Gmin nie został  mono-
           polistą,  bo wyeliminują PUK, a później  ceny podwyższą.
           Pan Wójt – PUK wozi  śmieci  do Mławy jako opał,  więc mają niższą cenę,
           bo nie  płacą opłaty marszałkowskiej .
           Koszt wywozu śmieci  niesegregowanych pokrywa Związek Gmin.
           Został  ogłoszony przetarg  nieograniczony na sprzedaż dwóch lokali  mie-
           szkalnych w Dylewie;  jeden lokal  za  kwotę 27.900 zł ,  a drugi lokal  za  
           20.400 zł .  Przetarg odbędzie  się 25 stycznia  2010r.  Wadium wynosi  4 tys.
           złotych.
           Został  ogłoszony przetarg  na działkę 15 a Nr 13/4 w Gierzwałdzie.  Prze-
           targ odbędzie  się 25 stycznia.  Wadium w kwocie 5 tys.  zł  należy wpłacić
           do 22 stycznia.
           Został  ogłoszony przetarg  na budynek szkoły wraz z  działką w Zybułto-
           wie.  Cena wywoławcza wynosi  282 tys .  złotych.  Wadium wynosi  50 tys .  
           złotych.  Przetarg odbędzie  się  25 stycznia.
           Został  podany do wiadomości  wykaz nieruchomości  przeznaczonych  do
           sprzedaży:  działka  niezabudowana w Rychnowie w kierunku Olsztynka
           o powierzchni  1,9745 ha,  cena wywoławcza  89 tys.  złotych,  działka nieza-
           budowana w Mielnie  o powierzchni  11 arów, cena wywoławcza 31.600 zł .
           Jeżeli  chodzi  o ogłoszone przetargi,  to na wszystkie  mieszkania  w Stębar-
           ku zostało wpłacone wadium i  na działkę 0,5 ha i  3,5 ha w Zybułtowie. 
    
Ad pkt 5.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o potrzebie  podję-
           cia  uchwały na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           Pani  Skarbnik – dokonujemy zwiększenia  dochodów o 74.451,05 złotych.
           73.401,05 zł  otrzymaliśmy na wypłatę  akcyzy.  Już została  wypłacona.
           Otrzymaliśmy 1.050 zł  dotacj i  na GOPS. Wydatki  zwiększamy o 
           74.451,05 złotych.  Są to  różne przesunięcia  związane z zamknięciem bu-
           dżetu na koniec roku.
           Radni  uwag nie zgłosil i .  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-  
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXV/167/09 w 
           sprawie zmian  budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  3).             

Ad pkt 6.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Zakładu Unieszkodliwia-
           nia  Odpadów Komunalnych RUDNO Sp. z o.o.  w sprawie oferty dotyczą-
           cej  odbioru odpadów komunalnych.
           (Pismo w załączeniu – zał .  nr  4).

           Pan Wójt i  Przewodniczący Rady Gminy złożyli  radnym i  sołtysom oraz
           ich rodzinom życzenia  noworoczne.   
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Ad pkt 7.  Wobec zrealizowania porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy za-
            mknął  XXXV-tą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                       Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                            mgr Sławomir  Matuszewski  


